

Asyad Shipping Company SAOG
("Asyad Shipping" or the "Company")
Date: 1 July 2026
Trading Code: ASCO

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")
التاريخ: ١ يوليو ٢٠٢٦م
رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Asyad Shipping Company S.A.O.G Announces Government Support for Liner Shipping Services Strengthening National Food Security.

أسياد للنقل البحري ش.م.ع. تعلن عن مشاركة في مبادرة الحكومة لاستقرار الامن الغذائي الوطني عبر قطاع خدمات نقل الحاويات

Asyad Shipping Company S.A.O.G announces the an initiative implemented in line with the High Directives of His Majesty Sultan Haitham Bin Tariq (May God Protect Him), aimed at strengthening national food security objectives, enhancing supply chain resilience, and help moderate logistics costs affecting supply of essential food products to the Sultanate.

تعلن شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. إطلاق حزمة من التسهيلات تنفيذاً للتوجيهات السامية لحضرة صاحب الجلالة السلطان هيثم بن طارق المعظم – حفظه الله ورعاه – والتي تعزز أهداف الأمن الغذائي الوطني، ورفع كفاءة سلاسل الإمداد، والمساهمة في الحد من ارتفاع التكاليف اللوجستية التي تؤثر على إمدادات المنتجات الغذائية الأساسية إلى السلطنة.

Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer of Asyad Shipping commented:

وفي هذا السياق، صرح الدكتور / إبراهيم بن بخيت النظيري، الرئيس التنفيذي للشركة، قائلاً:

"We are proud to play our part in supporting the Government of Oman's food security objectives and contribute to the reliable supply of essential goods to the Sultanate. As Oman's national shipping carrier, we remain committed to providing dependable maritime transport solutions that strengthen supply chains and support the nations' long-term economic goals over the duration of the programme".

"نفخر بدورنا في دعم توجهات حكومة سلطنة عُمان في مجال الأمن الغذائي، والمساهمة في ضمان الإمداد المستدام والموثوق للسلع الأساسية إلى السلطنة. وبصفتنا الناقل البحري الوطني لعمان، نواصل التزامنا بتقديم حلول نقل بحري موثوقة تعزز كفاءة سلاسل الإمداد وتدعم الأهداف الاقتصادية طويلة الأمد للسلطنة طوال فترة تنفيذ برنامج الدعم."

Effective immediately, the government will subsidize 50% of the fuel and insurance costs, for a period of up to six months, associated with eligible food cargo shipments on the India-Oman trade route. The benefit will be passed onto customers transporting qualifying food cargoes, supporting lower transportation costs for essential food imports into the Sultanate.

اعتباراً من تاريخه، ستقدم الحكومة دعماً للشركة بنسبة ٥٠٪ لتكاليف الوقود والتأمين المرتبطة بشحنات المواد الغذائية على خط التجارة بين الهند وسلطنة عُمان، وذلك لمدة تصل إلى ستة أشهر. وسيتم تمرير هذه المنفعة إلى العملاء للشحنات الغذائية المستوفية للاشتراطات والآليات المحددة ضمن المبادرة، مما يدعم خفض تكاليف نقل الواردات الغذائية الأساسية إلى السلطنة.

As a provider of regular container shipping services connecting Oman with key regional trading partners, the Company is well positioned to support the implementation of this initiative and contribute to the Country's food security objectives.

وبصفتنا مزوداً لخدمات نقل الحاويات التي تربط سلطنة عُمان بأبرز شركائها التجاريين في المنطقة، تتمتع الشركة بمكانة مثالية لدعم تنفيذ هذه المبادرة والمساهمة في تحقيق أهداف الأمن الغذائي للسلطنة.

The Company currently operates one container liner vessel on the India–Oman trade route. The Company expects the programme to have a positive impact on its container shipping segment during the subsidy period.

وتُشغل الشركة حالياً سفينة نقل حاويات واحدة على المسار التجاري من الهند إلى سلطنة عمان. وتتوقع الشركة أن يكون للبرنامج أثر إيجابي على قطاع نقل الحاويات لديها خلال فترة الدعم. ويجري حالياً

The financial impact is currently being assessed and will be reflected in the Company's financial reporting where applicable.

تقييم الأثر المالي، والذي سينعكس بدوره في التقارير المالية للشركة حيثما ينطبق ذلك.

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G

Authorized Signatory

مع أطيب التحيات،
شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

المخول بالتوقيع



Enquiries:
Investor Relations Asyad Shipping
Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:
علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري
البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

ملاحظات للمحررين :
شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط رمز التداول (ASCO)، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالمياً (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عاماً، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.

